
9 6 REVISTA [)E LA. CÁllARA AGRÍCOLA OFICLAL REL VALLES 

Hem rebut el primer número de la Revista Rural, publicació de la Cámara 
Agrícola Oficial de Caravaca, Corresponém al saludo que envía al públichyák 
prempsa, y ab molt gust establím. el cambi ab nostra Revista. 

La casa «Hijos de José Preckler» ha tingut la atenció, que agrahím, d' enviarnos 
el plano anunciador de Barcelona, son ensanxe y pobles agregats. 

La Secció l/''de la nostra Cámara ha donat diferentas partidas de Uevor de 
coto á algún soci que n' ha solicitat, qual llevor es de la que 'ns va enviUr la 
Direcció general d* Agricultura. 

Junt ab la llevor, s' han donat instruccións impresas respecte al modo de sem
brarla y las sé vas prácticas culturáis. 

Eecomaném á tots els que han sembrat coto que 's preugnin la molestia de peu' 
dre tots els datos que creguin convenients pera ajudar á formar concepte de las 
ventatjas y desventatjas que pugui teñir aquest ciiltiu. 

Aquets datos, si ens els donan, nosaltres els ordenarém en una Memoria que sens 
dubte tindrá el sea valor pera coneixe si convé ó no dedicarse á tal cultiu. 

El coto que 's va sembrar ja es nat. 

El día 29 del passat mes va inaugurarse á Vilanova y Geltrú una Societat eco
nómica ab la denominació «Foment del Treval!». Hi f orem convidáis, y no poguenthi 
assistir, hi varem enviar la nostra adhesió. 

Tingui moltas prosperitats el Foment del Trevall, de Vilanova. 

Llegím en el nostre confrare el ButUetí del Sindicat Agricol d' Olot que en lo 
que va d' any han ingressat en aquell Sindicat 105 socis. 

Lo d e i s tes taments .—^A la sala segona del Tribunal Suprem s' ha resolt 
aíirmativament la qüestió de la validesa deis testaments en que intervingueren com 
á testimoni els dependents del notari autorisant, 

Tothom deu alegrarse de semblant decisió del Suprem, donchs acaba ab el pe-
rill de disgustos y rahons á que estaban exposadas la major part de familias cata
lanas^ com en el sen temps varem fer veure, ja que com se recordará, la Cámara 
Agrícola Oficial del Valles va teñir iniciativas y va fer gestións sobre aquest 
assumpto, que senyalan una de las majors glorias de la nostra Corporació. 

La Junta Directiva de la Cámara ha enviat un telegrama de felicitació al seuyor 
Zulueta per la energía ab que ha defensat al Congrés Espanyol, las conclusións 
votadas al Vendrell respecte á la qnestió deis alcohols. 
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